
Protokół nr 6/20 19
z obrad VI Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 11.04.2019r. o godz. 11-tej
w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. Piaseczyńskiej 77.

Ad.1

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska przywitała zebranych i otworzyła obrady VI
sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad.2

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła kworum na podstawie listy
obecności (lista stanowi załącznik).

Ad.3

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że proponowany porządek obrad
radni otrzymali wraz z materiałami na sesję oraz mailem:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z V sesji.
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
8. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 20 19-2023.
10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych

mających siedzibę na terenie Gminy Konstancin — Jeziorna.
11. Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru

godzin zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy — Karta
Nauczyciela, nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki
określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin
oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców
zawodowych.

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami.
13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości

położonej w Konstancinie — Jeziornie przy al. Wojska Polskiego stanowiącej część
działki ewidencyjnej numer 5/2 z obrębu 02-03.

14. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin —

Jeziorna prawa współwłasności nieruchomości gruntowej położonej w m.
Konstancin — Jeziorna oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki
ewidencyjne numer 35 z obrębu Ol-03 i numer 81 z obrębu Ol-08.

15. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad obciążania nieruchomości
stanowiących własność Gminy Konstancin- Jeziorna służebnościami przesyłu i
służebnościami gruntowymi.
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16. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 20 18-2020.

17. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna do spraw informatyzacji i cyfryzacji.

18. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna do spraw walki ze smogiem.

19. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Koristancin-Jeziorna.

20. Projekt uchwały w przedmiocie udzielenia informacji Rzecznikowi Dyscypliny
Finansów Publicznych właściwemu w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną
Komisję Odwoławczą w sprawach o naruszenie dyscypliny finansów publicznych
przy Regionalnej Izbie obrachunkowej w Warszawie.

21. Wystąpienia mieszkańców.
22. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
23. Korespondencja.
24. Rozpatrzenie skarg.
25. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że wpłynęły 2 projekty uchwał
złożone przez Burmistrza na 7 dni przed sesją. Radni otrzymali te projekty uchwał mailem.
Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek, aby:

1. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości
położonej w Konstancinie- -Jeziornie przy ul. Mickiewicza 7, stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 50 z obrębu 03-12 wprowadzić w punkcie nrlO,

2. udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu wprowadzić w punkcie
nr 14.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych oraz radna Iwona Siudzińska= 18 radnych
za).
Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska poinformowała, że wpłynęła autopoprawka do
zmian uchwały budżetowej na 201 9r. oraz do projektu uchwały w sprawie zmiany WPF na lata
2019-2023 (BRM 130/2019).
Radny Krzysztof Bajkowski zgłosił wniosek o dokonanie zmiany porządku obrad poprzez
przeniesienie:
- wystąpień mieszkańców z punktu 21 do punktu 8,
- projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
do spraw walki ze smogiem z punktu nr 18 do punktu nr 9,
- projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
do spraw informatyzacji i cyfryzacji z punktu nr 17 do punktu nr 10.
Burmistrz zasugerował, aby na przyszłość punkt pt. wystąpienia mieszkańców został ustalony
na stałe w części pierwszej sesji.
Wywiązała się dyskusja dat. sposobu głosowania wniosków radnego Krzysztofa
Bajkowskiego.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła wniosek o
przeniesienie punktu .wystąpienia mieszkańców”.
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W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-2. wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła wniosek o
przeniesienie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna do spraw walki ze smogiem z punktu nr 18 do punktu nr 9.
W dalszej części obrad ponownie wywiązała się dyskusja dot. sposobu głosowania wniosków
radnego Krzysztofa B ajkowskiego.
Radny Piotr Wasilewski zgłosił wniosek o wprowadzenie w punkcie 4 projektu uchwały w
sprawie odwołania Przewodniczącej Rady i uzasadnił zgłoszony wniosek.
W związku z powyższym wywiązała się dyskusja, w której brali udział radni Arkadiusz
Głowacki, Piotr Wasilewski, Andrzej Cieślawski, Krzysztof Bajkowsld i Anna Borowska.
Głosowanie imienne dot. wprowadzenia w punkcie 4 projektu uchwały w sprawie odwołania
Przewodniczącej Rady:

t. Bajkowski Krzysztof - przeciw
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- za
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- wstrzymał się
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- przeciw
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Sliwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-za
18. Wierzbicka Bożena - za
19. Wilczek Agata - za
20. Woj dak Włodzimierz — wstrzymał się
21. Zewar Arkadiusz-za

W wyniku ww. głosowania: za- 14, przeciw-2, wstrzymało się -2 Rada Miejska przyjęła ww.
wniosek i dokonała zmiany porządku obrad.

Głosowania imienne zmiany porządku obrad dot. przeniesienia wystąpień mieszkańców z
punktu 21 do punktu 8:

1. Bajkowski Krzysztof - za
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- za
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- za
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- za
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
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14. Śliwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-za
18. Wierzbicka Bożena - za
19. Wilczek Agata - za
20. Wojdak Włodzimierz — za
21. Zewar Arkadiusz-za

W wyniku ww. głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyj ęła ww. wniosek
i dokonała zmiany porządku obrad.

Głosowanie imienne przeniesienia projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji
Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna do spraw walki ze smogiem po wystąpieniach
mieszkańców:

1. Bajkowski Krzysztof - za
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- za
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- za
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aieksandra- za
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Sliwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-za
18. Wierzbicka Bożena - za
19. Wilczek Agata - za
20. Wojdak Włodzimierz — za
21. Zewar Arkadiusz-za

W wyniku ww. głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. wniosek
i dokonała zmiany porządku obrad.

Głosowanie imienne przeniesienia projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji
Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna do spraw informatyzacji i cyfryzacji z punktu nr 17 do
punktu nr 10:

1. Bajkowski Krzysztof - za
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- za
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- za
6. Gołębiowski Ignacy - za
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7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- za
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Słiwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-za
18. Wierzbicka Bożena - za
19. Wilczek Agata - za
20. Wojdak Włodzimierz — za
21. Zewar Arkadiusz-za

W wyniku ww. głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miej ska przyj ęła ww. wniosek
i dokonała zmiany porządku obrad.

Ad.4
Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że w związku z wprowadzeniem
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady powinna
zostać powołana Komisja Skrutacyjna:

1. Bajkowski Krzysztof - za
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- za
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- za
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- za
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Sliwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-za
18. Wierzbicka Bożena - za
19. Wilczek Agata - za
20. Woj dak Włodzimierz — za
21. Zewar Arkadiusz-za

W wyniku wy. głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. wniosek,
powołała Komisję Skrutacyjną i dokonała zmiany porządku obrad

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska zarządziła głosowanie imienne dot.
wprowadzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu
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Mazowieckiemu w punkcie po projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 20 19-2023:

1. Bajkowski Krzysztof - za
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- za
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- za
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- za
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Sliwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-za
18. Wierzbicka Bożena - za
19. Wilczek Agata - za
20. Wojdak Włodzimierz — za
21. Zewar Arkadiusz-za

W wyniku ww. głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. wniosek
i dokonała zmiany porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska zarządziła głosowanie imienne dot.
wprowadzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej
nieruchomości położonej w Konstancinie- -Jeziornie przy ul. Mickiewicza 7, stanowiącej
działkę ewidencyjną nr 50 z obrębu 03-12 po projekcie uchwały w sprawie przyjęcia planu
nadzoru nad żłobkami:

1. Bajkowski Krzysztof - za
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- za
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- za
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- za
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Sliwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-za
18. Wierzbicka Bożena - za
19. Wilczek Agata - za
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20. Wojdak Włodzimierz — za
21. Zewar Arkadiusz-za

W wyniku ww. glosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła ww. wniosek
i dokonała zmiany porządku obrad.

Powołanie Komisji Skrutacyjnej:
Do pracy w ww. komisji zgłosili się radni: Arkadiusz Głowacki. Hubert Meronk i Izabella
Wieczorek.
Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji.

1. Bajkowski Krzysztof - za
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- za
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- za
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- za
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Słiwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-za
18. Wierzbicka Bożena - za
19. Wilczek Agata - za
20. Wojdak Włodzimierz — za
21. Zewar Arkadiusz-za

Rada w wyniku głosowania imiennego: za- jednogłośnie (18 radnych) przyjęła ww. skład
Komisji Skrutacyjnej.

W wyniku wprowadzenia ww. zmian Rada Miejska przyjęła następujący porządek
posiedzenia:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.
5. Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Rady Miejskiej

Koristancin-Jezioma.
6. Przyjęcie protokołu z V sesji.
7. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
8. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
9. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
10. Wystąpienia mieszkańców.
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11. Projekt uchwały W sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna do spraw walki ze smogiem.

12. Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna do spraw cyfryzacji.

13. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.

15. Projekt uchwały W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu
Mazowieckiemu.

16. Projekt uchwały W sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych
mających siedzibę na terenie Gminy Konstancin — Jeziorna.

1”7. Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć dla nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy — Karta
Nauczyciela, nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki
określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin
oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców
zawodowych.

18. Projekt uchwały W sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami. -

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej
nieruchomości położonej w Konstancinie- -Jeziornie przy ul. Mickiewicza 7.

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie — Jeziornie przy al. Wojska Polskiego stanowiącej część
działki ewidencyjnej numer 5/2 z obrębu 02-03.

21. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin —

Jeziorna prawa współwłasności nieruchomości gruntowej położonej w m.
Konstancin — Jeziorna oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki
ewidencyjne numer 35 z obrębu 01-03 i numer 81 z obrębu 01-08.

22. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad obciążania nieruchomości
stanowiących własność Gminy Konstancin- Jeziorna służebnościami przesyłu i
służebnościami gruntowymi.

23. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020.

24. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

25. Projekt uchwały w przedmiocie udzielenia informacji Rzecznikowi Dyscypliny
Finansów Publicznych właściwemu w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną
Komisję Odwoławczą w sprawach o naruszenie dyscypliny finansów publicznych
przy Regionalnej Izbie obrachunkowej w Warszawie.

26. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.

27. Korespondencja.

28. Rozpatrzenie skarg.

29. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad.5

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska zabrała głos stwierdzając m.in., że całe życie
pokazuje się kobietom, że ich życie zależy od mężczyzny. Ważniejsze jest w tym wszystkim
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męskie ego i walka o stołek niż konkretna praca przekonując. że w czasie, kiedy jej koledzy
klubowi zastanawiali się nad jej odwołaniem. ona pracowała nad statutem.

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska ogłosiła przerwę w celu przygotowania kart do
głosowania.
Wznowiono obrady.
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie wyczytując po kolei radnych wg listy
obecności.
Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska ogłosiła przerwę.
Wznowiono obrady.
Komisja Skrutacyjna ogłosiła wyniki.
W wyniku głosowania tajnego: za- 13, przeciw-2. wstrzymało się -3 Rada Miejska odwołała
Przewodniczącą Rady Miej skiej Konstancin-Jeziorna Aleksandrę Kostrzewską.
Uchwała Nr 65/VIII/6/2019.
Aleksandra Kostrzewska przekazała prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady
Arkadiuszowi Zewarowi.
Radca Prawny Iwona Czohara stwierdziła mim., że zgodnie z ustawą w takiej sytuacji obrady
prowadzi Wiceprzewodniczący najstarszy wiekiem.
Prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski.
Wiceprzewodniczący rady Andrzej Cieślawski zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad i
wprowadzenie punktu „wybór Przewodniczącego Rady”.
W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła ww.
wniosek i dokonała zmiany porządku obrad.
Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski zgłosił na Przewodniczącego Rady radnego
Piotra Wasilewskiego.
Radny Piotr Wasilewski wyraził zgodę na kandydowanie.
Radna Aleksandra Kostrzewska zgłosiła na Przewodniczącego Rady radnego Krzysztofa
Bajkowskiego.
Radny Krzysztof Bajkowski wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Ignacy Gołębiowski zgłosił na Przewodniczącego Rady radną Agatę Wilczek.
Radna Agata Wilczek wyraziła zgodę na kandydowanie.
Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski zwrócił się z pytaniem czy skład Komisji
Skrutacyjnej pozostaje taki sam?
Członkowie Komisji Skrutacyjnej : Arkadiusz Głowacki, Hubert Meronk i Izabella Wieczorek
wyrazili zgodę na pracę w komisji.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) powołała Komisje Skrutacyjną w ww.
składzie.
Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski ogłosił przerwę w celu przygotowania kart do
głosowania.
Wznowiono obrady.
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie wyczytując po kolei radnych wg listy
obecności.
Rady Andrzej Cieślawski ogłosił przerwę.
Wznowiono obrady.
Komisja Skrutacyjna ogłosiła wyniki:
Krzysztof Baj kowski otrzymał 4 głosy,
Piotr Wasilewski otrzymał 6 głosów
Agata Wilczek otrzymała 7 głosów.
Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski ogłosił przerwę na przygotowanie kart do
głosowania.
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Wznowiono obrady.
Komisja Skrutacyjna ogłosiła wyniki:
Piotr Wasilewski otrzymał 6 głosów.
Agata Wilczek otrzymała 11 głosów.
W wyniku ww. głosowania tajnego na Przewodniczącą Rady Rada wybrała radną Agatę
Wilczek.
Uchwala Nr 66/YIII/6/2019.

Przewodnicząca rady Agata Wilczek podziękowała za udzielone wsparcie i zaufanie.
Stwierdziła. że będzie starała się pracować nad scaleniem rady. tak aby rada pracowała na rzecz
wszystkich mieszkańców. Zauważyła. że jest w bardzo trudnej sytuacji żeby to wszystko teraz
wyprowadzić na prostą.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk pogratulował nowej przewodniczącej i zadeklarował dobrą
współpracę ze strony gminy.

Ad.6
Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że nie wpłynęła żadna uwaga do protokołu
nr 5/2019.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miej ska przyjęła protokół z V sesji.

Ad.7

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska powołała Komisję Uchwał
i Wniosków w składzie: Anna Borowska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka.

Radne wyraziły zgodę na pracę w komisji.

Ad. 8

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że radni otrzymali kopię informacji
Burmistrza o pracy między sesjami w formie papierowej i mailowo (BRM 127/2019).

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań dot. ww. informacji.

Na pytania radnych: Ireny Śliwka, Arkadiusza Głowackiego, Arkadiusza Zewara, Renaty
Dąbrowskiej odpowiedzi udzielał Burmistrz.

Ad.9

Radna Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że trwały prace nad Statutem.

Uwag brak.

Ad. 10

Pan Zygmunt Włodarczyk wystąpił w sprawie: obwodnicy, przebudowy drogi Wczasowej i
Borowej. odrestaurowania 4 Ośrodków Zdrowia, wykonaniu przycinki drzew naprzeciwko
Parku Zdrojowego, które zagrażają bezpieczeństwu. zwrócenie uwagi na złe wykonanie
poboczy przy ul. Mirkowskiej, zaśmieconą ul. Graniczną oraz pracę Straży Miejskiej, która
powinna zwracać uwagę na śmieci i śmietniska na podwórkach.
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Pan Andrzej Stachowski zwrócił się z prośbą o równe traktowanie mieszkańców przy
uchwalaniu mpzp „ a szczególnie przy ustalaniu powierzchni biologicznie czynnych. Poprosił
także o zajęcie się sprawą dot. rozwiązania korków w Konstancinie.

Mieszkańcy Borowiny wystąpili z apelem do władz gminy Konstancin-Jeziorna o pomoc w
sprawie dot. projektowanej zmiany przebudowy dwóch jednotorowych linii 110kV łączących
Piaseczno i Górę Kalwarię przez PGE, które planuje budowę nowej dwutorowej linii o znacznie
zwiększonych parametrach przesyłowych na wielkich słupach kratownicowych.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę techniczną.

Po przerwie wznowiono obrady.

Pan Michał Wiśniewski wystąpił w sprawie komunikacji na terenie gminy Konstancin-Jeziorna
— został zaproszony na posiedzenie Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych.
Pan Jan Strękowski wystąpił w sprawie dot. zamontowania progów zwalniających na ul.
Kołobrzeskiej.
Pani Elżbieta Grabowska zwróciła się z pytaniem dot. wyników przetargu na odbiór śmieci.

Burmistrz udzielił odpowiedzi po każdym wystąpieniu mieszkańca.

Ad. 11
Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna do spraw walki ze smogiem.

Radny Krzysztof Bajkowski przedstawił ww. projekt uchwały.

W dyskusji udział brali radni Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski oraz Burmistrz.

W skład komisji weszli następujący radni: Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki i
Aleksandra Kostrzewska.

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęla ww.
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadala jej numer 671V11116/2019.

Ad. 12

Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna do spraw cyfryzacji.
Radny Hubert Meronk przedstawił ww. projekt uchwały i zgłosił autopoprawkę dot.
wprowadzenia zmiany w tytule komisji tj. pozostawienie tylko „cyfryzacji” a wykreślenie
wyrazu ..informatyzacj i”.

W skład komisji weszli następujący radni: Hubert Meronk. Izabella Wieczorek i Arkadiusz
Zewar.
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Radna Renata Wieczorek wyraziła zgodę na pracę w komisji.

W wyniku glosowania: za- 9, przeci%y-7, wstrzymalo się -2 Rada Miejska podjęla ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 68JV111J6/2019.

Ad. 13
Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.
Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwaly wraz z autopoprawką (BRM
130/2019).
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęla ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 69/V11116/2019.

Ad. 14
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z autopoprawką (BRM 130/2019).
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 70/Y11116/2019.

Ad. 15
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu.
Kierownik Wydziału Dróg Gminnych Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 711V1H16/2019.

Ad. 16
Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkól podstawowych mających
siedzibę na terenie Gminy Konstancin — Jeziorna.
Kierownik Wydziału Oświaty. Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 72JV111J6/2019.

Ad. 17
Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin
zajęć dla nauczycieli szkól niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy — Karta Nauczyciela,
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o
różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin oraz pedagogów, psychologów,
logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych.
Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww.
projekt uchwały.
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Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa. Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 73/V11116/2019.

Ad. 18
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami.

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 74/VIII/6/2019.

Ad. 19
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości
położonej w Konstancinie- Jeziornie przy ul. Mickiewicza 7.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.
projekt uchwały.
Z-ca Burmistrza Ryszard Machałek uzupełnił ww. wypowiedź.
W dyskusji udział wzięli radni: Arkadiusz Głowacki, Anna Borowska. Bożena Wierzbicka.
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił wniosek komisji dot. sprzedaży ww. nieruchomości (willi „Białej”).
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- 10, przeciw-0, wstrzymało się -6 Rada Miejska podjęla ww.
uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 75/VIII/6/2019.

Ad. 20
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie — Jeziornie przy al. Wojska Polskiego stanowiącej część dziatki
ewidencyjnej numer 5/2 z obrębu 02-03.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 76/VIII/6/2019.

Ad. 21
Projekt uchwały iy sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin —

Jeziorna prawa współwłasności nieruchomości gruntowej położonej w m. Konstancin —
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Jeziorna oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działki ewidencyjne numer 35
z obrębu 01-03 i numer 81 z obrębu 01-08.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 771V11116/2019.

Ad. 22
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad obciążania nieruchomości stanowiących
własność Gminy Konstancin- Jeziorna służebnościami przesyiu i służebnościami
gruntowymi.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.
W dyskusji udział brali radni: Włodzimierz Wojdak. Arkadiusz Zewar i Andrzej Cieślawski.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 78/VIII/6/2019.

Ad. 23
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020.
Z-ca Kierownika OPS Jolanta Leśniewska przedstawiła ww. projekt uchwały.
W dyskusji udział brali radni: Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 79/VIII/6/2019.

Ad. 24
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski przedstawił ww. projekt uchwały.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadala jej numer 80/VIII/6/2019.

Ad. 25
Projekt uchwały w przedmiocie udzielenia informacji Rzecznikowi Dyscypliny Finansów
Publicznych właściwemu w sprawach rozpoznawanych przez Regionalną Komisję
Odwoławczą w sprawach o naruszenie dyscypliny finansów publicznych przy Regionalnej
Izbie Obrachunkowej w Warszawie.
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski przedstawił ww. projekt uchwały.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 811V111J6/2019.

Ad. 26

Przewodnicząca komisji BOKiS Izabefla Wieczorek poinformowała o pozytywnym
zaopiniowaniu, przez Komisję BOKiS, wniosku dot. jednostki OSP Słomczyn w sprawie
sfinansowania doprowadzenia węzła sanitarnego z niezbędnymi przyłączami.
Następnie głos w ww. sprawie zabrała radna Irena Sliwka.
Burmistrz udzielił wyjaśnień w ww. sprawie.
Radny Krzysztof Baj kowski złożył podziękowanie za odpowiedź na wniosek w sprawie ul.
Nowej. Zwrócił się z pytaniem wjaki sposób będzie wyglądało wygrodzenie tej ulicy.
Burmistrz udzielił odpowiedzi na ww. pytanie.

Ad. 27
Kierownik Biura Rady Miejskiej Bożena Mirończuk przedstawiła korespondencję, która
została przekazana radnym elektronicznie:
- pismo dot. upamiętnienia postaci pułkownika Stanisława Likiernika poprzez nadanie Jego
imienia uticy lub placu w centralnej części Konstancina (BRM 85/2019),
- pismo Urzędu Miasta i Gminy przekazujące pismo Biura Prawnego odnośnie stanowiska w
sprawie wezwania Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna przez Państwowe Gospodarstwo
Wodne Wody Polskie do przekazania „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna” uwzględniającego zastrzeżenia
organu opiniującego (BRM 135/2019),
- wezwanie Kancelarii prawnej z dnia 26 marca 2019r. do usunięcia naruszenia interesu
prawnego Wnioskodawcy (TOl TOl Polska Sp. z o.o.) poprzez uchylenie 5 ust.1 i 2
Załącznika do uchwały Nr 232/VII/18/2016 Rady Miej skiej Konstancin-Jeziorna z dnia 24
lutego 201 6r. w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający
się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Konstancin-Jeziorna
(BRM 117/2019) oraz pismo UMiG przekazujące pismo Biura Prawnego odnośnie stanowiska
w ww. sprawie (BRM 137/2019),
- skarga Wojewody Mazowieckiego skierowana do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
na uchwałę Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna Nr 33/y11114/2019 z dnia 29 stycznia 2019r.
w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze,
specjalistyczne usługi opiekuńcze ( z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla
osób z zaburzeniami psychicznymi) oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego
zwolnienia z odpłatności i trybu ich pobierania (BRM 124/2019),
- pismo w sprawie zajęcia stanowiska w kwestii złożonego wniosku przez mieszkańców
Warszawy odnośnie przygotowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
mpzp dla działki w Kawęczynie —Borowina w zakresie umożliwienia podziału działki na dwie
działki budowlane oraz powiększenie terenu przewidzianego pod zabudowę (BRM 74/20 1 9),
- korespondencja dot. listu otwartego (BRM 120/201) w sprawie rezygnacji z mandatu radnego
Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.
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Ad. 28
Petycja mieszkańców Okrzeszyna przy drodze gminnej nr 56 w sprawie zakupu czujnika
pomiaru czystości powietrza-pyły zawieszone (BRM 64/2019).

1. Bajkowski Krzysztof - za
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej- nieobecny
4. Dąbrowska Renata -za
5. Głowacki Arkadiusz- za
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- nieobecna
11. Merorik Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- za
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Sliwka Irena- za
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-za
17. Wieczorek Renata-nieobecna
18. Wierzbicka Bożena - nieobecna
19. Wilczek Agata - za
20. Wojdak Włodzimierz — za
21. Zewar Arkadiusz-nieobecny

W wyniku głosowania imiennego iw. : za-jednogłośnie (13 radnych) Rada Miejska przekazała
ww. petycję do Komisji skarg, wniosków i petycji.

Skarga mieszkańca w sprawie dot. zakupu terenu przyległego do posesji przy ul. Królowej
Bony 2 (BRM 95/2019):

1. Bajkowski Krzysztof - przeciw
2. Borowska Anna - za
3. Cieślawski Andrzej - nieobecny
4. Dąbrowska Renata -nieobecna
5. Głowacki Arkadiusz- przeciw
6. Gołębiowski Ignacy - za
7. Grzegorzewski Adam - za
8. Komosa Bogusław - nieobecny
9. Konopka Alfreda - nieobecna
10. Kostrzewska Aleksandra- nieobecna
11. Meronk Hubert- za
12. Siudzińska Iwona- przeciw
13. Stoczyński Sławomir-nieobecny
14. Sliwka Irena- przeciw
15. Wasilewski Piotr- za
16. Wieczorek Izabella-nieobecna
17. Wieczorek Renata-nieobecna
18. Wierzbicka Bożena — przeciw
19. Wilczek Agata - przeciw
20. Wojdak Włodzimierz — wstrzymał się
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21. Zewar Arkadiusz-nieobecny

W wyniku głosowania imiennego jw. : za- 5, przeciw-6, wstrzymało się -l Rada Miejska nie
przekazała ww. skargi do Komisji skarg, wniosków i petycji.

Ad. 29

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek o godz. 18.30 poinformowała, że porządek obrad został
wyczerpany i zamknęła obrady VI sesji.
Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).
Protokół sporządziła:
Mariola Pietras

PRZEWODNIC2ĄCA
ADY)i1JSK!E3

Agcuta Wilczek
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